
Herstellerinformation EG 1935/2004
Manufacturer information EG 1935/2004

Dokument Nr.: 1263
Document No.:

Typenbezeichnung: FLS-Fxx
Type Designation: FLR-Fxx

x: Platzhalter
x: *place holder*

Beschreibung: Schwimmerschalter / *Level Switch*
Description: Füllstandstransmitter / *Level transmitter*

Wir bestätigen hiermit für die Materialien und Gegenstände, die bei bestimmungsgemäßem Gebrauch in Kontakt mit Lebensmitteln kommen können, die Konformität mit den allgemeinen Materialanforderungen der
For the materials and article which may come into contact with food when used as intended, we hereby confirm the conformity with the regular material requirements of

Verordnung (EG) Nr. 1935/2004 vom 27. Oktober 2004 über Materialien und Gegenstände, die dazu bestimmt sind, mit Lebensmitteln in Berührung zu kommen.
Regulation (EC) No. 1935/2004 of October 27, 2004 on materials and articles intended to come into contact with food.

Die Lebensmittelkontaktseiten dieser Geräte sind aus Edelstahl 1.4435 (316L) oder Alternativen.
The food-contact side of these devices are made of stainless steel 1.4435 (316L) or alternatives.

Die Fertigungsprozesse der Geräte wurde nach "Guter Herstellungspraxis", wie in der "Verordnung (EG) Nr. 2023/2006 "über gute Herstellungspraxis für Materialien und Gegenstände, die dazu bestimmt sind, mit Lebensmitteln in Berührung zu kommen" vom 22. Dezember 2006 beschrieben, durchgeführt.
The manufacturing process has followed "Good Manufacturing Practice (GMP)" as specified in the regulation (EC) No. 2023/2006 "on good manufacturing practice for materials and articles intended to come into contact with food" of December 22, 2006.

Unterzeichnet für und im Namen von / *Signed for and on behalf of*

KSR Kuebler Niveau-Messtechnik GmbH



Stefan Amendt, Technischer Leiter / *Technical Director,*

Zwingenberg 2021-02-09